
Afdeling 9 

Referat afdelingsbestyrelsesmøde søndag d. 19.01.2025 

 

1. Valg af referent:  

Brit blev valgt 

2. Godkendelse af dagsorden: 

Godkendt 

 

3. Julefrokost ændres til nytårskur:  

Vedtaget. Efter mødet bydes der på frokost på Det Gamle pakhus i Rønne 

 

4. Vedligeholdelsesreglement: 

Det blev aftalt at punktet var for omfattende til dagens møde og der blev aftalt ny møde, i 

februar, hvor kun dette punkt vil være på dagsorden.  

Brit indhenter pris på hækkeklipning fra Ejendomsinspektøren.  

 

5. Læbælte - Næste etape: 

Det blev aftalt at der skal holdes efterårshyggedag lørdag i uge 40. Målet er at rydde den 

sidste halvdel af læbæltet for efeu. Der kommer invitation ud midt i september. 

 

6. Vindue og dør projekt: 

Ønsker til nye vinduer og døre blev drøftet. Der blev aftalt møde med ejendomsinspektør 

Keld førstkommende fredag. 

 

7. Hvad vil vi bruge penge på i år: 
Det blev aftalt at vi fortsætter de gode takter i afdelingen og bruger penge på. 

➢ Nytårsfrokost til bestyrelsen og suppleanter 
➢ Gave som velkomst til nye beboer på 75 til 100 kr. 
➢ Gave til Direktøren ved hans fødselsdag, efterbevilliges.  
➢ Forplejning til efterårshyggedagen. 
➢ Forplejning til loppemarked, såfremt det bliver afholdt i august. 
➢ Spisning til afdelingsmødet i september. 
➢ Indkøb af 5 metaljuletræer inkl. Julelys til batteri. 

 
8. Evt. 

Det blev aftalt at vi tester behovet for cykelparkering, på de gamle skraldepladser. 
Cykelstativerne fra bunden af gænget flyttes ned til indgangen af gænget, for at se om de 
bliver brugt. Det må komme an på en prøve i et år. Før bestyrelsen kan tage stilling til om 
der skal indhentes tilbud på opførsel af overdækning af cykelparkering.   
 
Med venlig hilsen  

Formand Brit Kofoed Dahl 


